
 

 

Gemeente Gennep 

Ellen Hoffmannplein 1, Postbus 9003, 6590 HD Gennep 

T (0485) 49 41 41 • E gemeente@gennep.nl • www.gennep.nl 1 van 2 

 

 

Beste meneer Reintjes, 

 

U heeft ons vragen gesteld over Raadsvraag CDA inz. inzameling en inkomsten oud papier . Het 

gaat om vragen zoals bedoeld in artikel 46 van het “Reglement van orde voor vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de raad van Gennep 2022”. Hieronder hebben wij uw vragen 

cursief herhaald en voorzien van een antwoord. 

 

 

1. Is de door het CDA Gennep veronderstelde scheefgroei aan inkomsten vanuit de inzameling 

van oud papier in de gemeente Gennep juist? 

 

In zijn algemeenheid concludeert het college dat er geen sprake is van scheefgroei. Op basis 

van de cijfers concludeert het college dat er enkel sprake is van scheefgroei bij de verenigingen 

Vitesse 08 en Genneps Vocaal Ensemble. Vitesse 08 haalt relatief weinig opbrengsten uit de 

oud papier inzameling ten opzichte van hun ledenaantal en inspanning, terwijl Genneps Vocaal 

Ensemble relatief veel opbrengsten haalt uit de inzameling ten opzichte van hun ledenaantal 

en inspanning. 

 

2. Zo ja, vindt het college de scheefgroei nog te rechtvaardigen kijkend naar de 

verenigingsgrootte, opgehaalde tonnages en inzet? 

 

Voor wat betreft de verenigingen Vitesse 08 en Genneps Vocaal Ensemble is volgens het 

college inderdaad sprake van een verdeling van opbrengsten die niet in verhouding staat tot 

hun inzet en ledenaantallen. 

 

3. Is het college bereid om te kijken naar een eerlijkere verdeling van inkomsten uit oud papier 

voor verenigingen in de gemeente Gennep en hiertoe met een voorstel te komen (dat 

vooraf uiteraard besproken is met de betrokken verenigingen)? Zo ja, binnen welke termijn 

zou een dergelijk voorstel gepresenteerd kunnen worden? 
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Het college werkt reeds aan een andere verdeling van de opbrengsten voor deze twee 

verenigingen. Hierover worden gesprekken met de verenigingen en met de inzamelaar 

gevoerd. Wij verwachten aan het einde van het eerste kwartaal 2024 een nieuwe werkwijze te 

hebben gerealiseerd.  

 

Daarnaast loopt eind 2024 het contract af met de inzamelaar, wat ons de mogelijkheid biedt 

het contract in de volle breedte te beschouwen.  

 

 

Wij nemen aan u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gennep, 

De secretaris, 
 
 
 
Bart Teunissen 

De burgemeester, 
 
 
 
Hans Teunissen 

 


